
 

    Yrkande 

(KD) (M) 
s 
 

Idrotts- och föreningsnämnden 

Ärende 37 

2020-03-17 

 

 

Yrkande ang ombyggnation tillfällig hall vid Skälltorpsskolan 

Idrotts- och föreningsnämnden fattade för ett år sedan i full enighet beslut om 

investeringsnomineringar för många år framåt. Nomineringen omhändertogs i 

budgetprocessen och kommunfullmäktiges beslut om budget för 2020 med flerårsplan 

innebär en kraftigt ökad ambitionsnivå för nyinvesteringar för att möta ökande behov i 

en växande stad. 

Det finns stor efterfrågan på halltider på flera håll i staden och det är därför viktigt att 

flera nya fullmåttshallar kommer på plats enligt plan.  

Kommunfullmäktige har utöver detta beslutat att gå vidare med utredning om att 

upprätta en temporär hall i Frihamnen för att möta behovet av elitidrottsarena med 

publikkapacitet men även breddidrottens behov av fullmåttshallar. 

När vi nu står mitt i en ekonomisk kris av sällan skådat slag till följd av en pandemi som 

vi ännu bara sett början på anser vi det vore djupt olyckligt och oansvarigt av Idrotts- 

och föreningsnämnden att besluta om ytterligare investeringskostnader och 

driftskostnader för en mycket kortsiktig och orimligt kostsam lösning.  

Eftersom den intilliggande skolan dessutom i princip saknar skolgård är det av hälsoskäl 

olämpligt att fortsatt göra anspråk på den yta som behövs för elevernas dagliga 

utevistelse. 

 

 

Förslag till beslut – 

Idrotts- och föreningsnämnden avslår yrkande om ombyggnation av den temporära 

hallen vid Skälltorpsskolan. 

   

 


